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Protokoll fört vid Djurmo Östra Samfällighetsförenings 
årsstämma för verksamhetsåret 2024  
Tid:    Tisdagen den 1:a april 2025 klockan 19:00  
Plats:  Djurmoskolans matsal 
 

1. Årsmötets öppnande 
Föreningens ordförande Marie hälsade oss välkomna och förklarade årsmötet 
öppnat. 
 

2. Prövning att mötet kallats enligt stadgarna 
Årsmötet anser att det är behörigt utlyst. 
 

3. Fastställande av röstlängd 
Röstlängden fastställdes. 
 

4. Val av ordförande för årsmötet 
Stefan Eriksson valdes till ordförande för årsmötet. 
 

5. Val av sekreterare för årsmötet 
Marie Damberg valdes till sekreterare för mötet. 
 

6. Val av två justerare, tillika rösträknare 
Birgitta Spånberg och Stig Staffas valdes till justerare att jämte ordförande justera 
protokollet. Dessa 2 är tillika rösträknare för årsmötet. Protokolljustering sker 
snarast, dock senast 2024-04-07 kl. 18.00 Movägen 35. 
 

7. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes.  
 

8. Styrelsens och revisorernas berättelser 
a. Verksamhetsberättelse för 2024 föredrogs och biläggs protokollet.  
b. Årsredovisning presenterades och biläggs protokollet. 
c. Revisionsberättelsen presenterades och biläggs protokollet.  

Punkterna godkändes av mötet. 
 

9. Ansvarsfrihet för styrelsen 
Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. - Godkändes av 
mötet. 
 

10. Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna 
Styrelsens förslag till långsiktig plan presenterades och diskuterades. 
Jonas presenterade en 10-årsplan för underhåll o reparationer av vårt vägnät. För 
att kunna genomföra förstärkningar och fortsatt underhåll behöver avgiften höjas. 
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Idag har vi en avgift om 1050:- / fastighet. För att genomföra förbättringarna 
behöver vi höja avgiften.  
För Movägen har vi fått bidrag från Trafikverket samt några skyldigheter i o med 
bidraget bla åtgärda kantbeskärning.  
En inventering är gjort av NCC och behovet med en prioritering för samtliga av 
vägarna. Kantbeskärning kommer att ske av samtliga vägar. Detta för att få 
avringning av vattnet som skadar asfalten. 
Styrelsens förslag är en höjning till 1800:-/år (60kr/andel).  
Till nästa år behöver vi höja till ca 90kr/andel för att bygga ett kapital för 
vägförbättringarna av ytskiktet. Det är 50 år sedan som byn fick asfalt och 
beläggningen börjar spricka. Det finns inget bärlager under asfalten bara sand. 
Ett förslag kom från medlemmarna att kunna dela uppbetalningen / mån. Det skulle 
bli för mycket administration för kassören och kunde inte godkännas. Förslag kom 
från styrelsen att kunna dela avgiften på 2ggr/år. I samband med fakturering så 
kommer möjlighet och information att kunna delbetala på avgiften i samförstånd 
med styrelsen.  
Mötet godkände förslaget att höja till 60 kr/andel för 2025. 

 
Ett förslag presenterades om att boende kan ansöka hos styrelsen om att få 
farthinder i närheten av fastigheten sommartid (efter sopning till 1 okt.)  
Förslaget innebär att man blir ”fadder” för farthindret. Man åtar sig då att rätta till 
farthindren så de ligger på rätt ställe och tillsammans på vägen när de förflyttar sig 
från sin position. När farthinder ligger intill varandra håller de ner hastigheten.  
Boende får inkomma med önskemål om farthinder men styrelsen gör en bedömning 
så att de inte blir för tätt utlagt.  
Det finns ett begränsat antal med portabla farthinder.  
Mötet godkände förslaget.  
 
Inga motioner har kommit in. 

 
11. Ersättning till styrelsen och revisorerna 

Beslut om arvode till styrelse, revisorer och valberedning enligt styrelsens förslag. 
Kassören redovisade arvoden som betalas ut. Mötet godkände förslaget. 
 

12. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd 
Styrelsens förslag om utgifts- och inkomststat bifölls av mötet. Debiteringslängden 
fanns framlagd för granskning på stämman. – Förslag att avsätta 90’ till 
avsättningsfonden under 2025 - Mötet godkände. 
 

13. Val av styrelse, styrelseordförande och ersättare 
Följande val till styrelse gjordes: 
Kassör 2 år – Kristina Magnusson - omvaldes 
Ledamot 2 år – Malin Sandberg - omvaldes 
Ersättare 2 år – Marcus Lavér - omvaldes 
Ersättare 1 år – Styrelsen fick uppdraget att slutföra  
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14. Val av 2 revisorer och 1 ersättare 
Årsmötet valde Åke Nilsson och Åke Svan till revisorer.  
Hans Wieveg valdes till ersättare. 
 

15. Fråga om val av valberedning 
Till valberedning vakant till nästa år. 
 

16. Övriga frågor 
a. Rishögen i svängen i krigsstigen, Skogsentreprenören kontaktas. 
b. Förslag om att gå ihop med västra. Det är ingen bra idé. Föreningen blir för stor. 
c. När kommer dom o sopar? Har vi tur så kommer de före påsk. 
d. Vi har problem utmed våra vägar bla. Movägen mfl. med parkeringar som blir ett 

hinder. Det parkeras o körs på tomgång vid ett tillfälle 30min. Det har också 
skett ett tillbud. Det blir mycket bilar och svårframkomligt. 
Parkering bör ske på egen tomt/mark om inte det finns särskilda skäl/tillfälle. 

e. Det inkom synpunkter att många unga o även vuxna kör för fort på våra vägar. 
Det är föräldrarnas ansvar att informera sina barn o varandra.  

f. Korsningen Movägen / Tallvägen är en farlig korsning när våra medtrafikanter 
tar sig till o från skolan där Tallvägen övergår till gång/cykelbana. 
 
Vi behöver hjälpas åt för att undvika framtida olyckor!  
 

 
17. Meddelande av plats där protokollet från årsmötet hålls tillgängligt. 

Protokollet från årsmötet finns tillgängligt senast 2025-04-16. Det presenteras via 
hemsidan. 
 

18. Årsmötets avslutande 
Mötesordförande Stefan förklarade mötet avslutat. 

 
 
 
 
Ordförande: ______________________ Sekreterare: ______________________ 

Stefan Eriksson   Marie Damberg 
 
 
Justerare: ________________________ Justerare: ________________________ 

Stig Staffas    Birgitta Spånberg 
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